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Protokół  

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Miejskiej w Więcborku: Budżetu i Finansów 

oraz Rolnictwa Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego, 

odbytego w dniu 11.08.2021r. 

 

Posiedzenie odbyło się w  Sali Centrum Aktywności Seniora przy ul. Mickiewicza 22B  

w Więcborku.  

Obecność według załączonej listy obecności – obecnych 12/14 radnych. 

Radni nieobecni usprawiedliwieni: p. Jan Antczak i p. Mateusz Łański 

Spoza składu Komisji w posiedzeniu uczestniczyli: 

1. Zastępca Burmistrza Więcborka     - Jacek Masztakowski 

2. Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Więcborku - Adam Kubiak 

      

 

Posiedzenie połączonych Komisji RM poprowadził Przewodniczący Komisji  Rolnictwa, 

Ochrony Środowiska, Infrastruktury Gminnej i Porządku Publicznego p. Stanisław 

Piłka. 

Na wstępie Przewodniczący Komisji powitał wszystkich i odczytał porządek obrad 

posiedzenia, który obejmował: 

 

1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania cieków na terenie Gminy Więcbork. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Bydgoszczy skargi Prokuratora Rejonowego w Tucholi na Uchwałę  

Nr IX/54/2011 Rady Miejskiej w Więcborku z dnia 30 czerwca 2011r. w sprawie 

uchwalenia Statutu Sołectwa Suchorączek. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przekazania do Wojewódzkiego Sądu 

Administracyjnego w Bydgoszczy skargi Prokuratora Rejonowego w Tucholi na Uchwałę  

Nr IX/55/2011 Rady Miejskiej w Więcborku z dnia 30 czerwca 2011r. w sprawie 

uchwalenia Statutu Sołectwa Zakrzewek. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2021. 

5. Sprawy różne. 

 

Autopoprawką zostały zdjęte z porządku obrad punkty 2 i 3, dotyczące przekazania skarg do 

Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego, gdyż, nie podlegają one opiniowaniu. W związku 

ze zmianą pozostałe punkty przyjęły następującą numerację: 
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1. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody  

i odprowadzania cieków na terenie Gminy Więcbork. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Więcbork na rok 2021. 

3. Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Komisji zarządził głosowanie nad porządkiem obrad po wprowadzeniu 

zmian. 

 

Obecnych 12 radnych 

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie 

 

Następnie głos zabrał Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej w Więcborku p. Adam 

Kubiak, który przedstawił radnym projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania cieków na terenie Gminy Więcbork. 

Zgodnie z art. 19 ust 1 ustawy z dnia 7 czerwca 2001r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i 

zbiorowym odprowadzaniu ścieków (Dz. U. z 2020r. poz. 2028, z późn. zm.), "Rada gminy 

na podstawie projektów regulaminów dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

opracowanych przez przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjne, przygotowuje projekt 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków oraz przekazuje go do 

zaopiniowania organowi regulacyjnemu, zawiadamiając o tym przedsiębiorstwa 

wodociągowo-kanalizacyjne. W dniu 19 lipca 2021r. do Rady Miejskiej w Więcborku 

wpłynęło Postanowienie Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej  

w Bydgoszczy z dnia 13 lipca 2021r. opiniujące pozytywnie projekt Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków przyjęty przez Radę Miejską w Więcborku uchwałą Nr 

XXXV/259/21 z dnia 30 czerwca 2021r. w sprawie przyjęcia projektu regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Więcbork, celem przekazania 

go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. Przyjęcie nowego Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Więcbork, przy jednoczesnym uchyleniu 

dotychczas obowiązującego, wynika ze zmiany ustawy o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i 

zbiorowym odprowadzaniu ścieków. Zachodzi więc konieczność, dostosowania zapisów 

regulaminu do obowiązujących regulacji prawnych. 
 

Uwag nie wniesiono 

Obecnych 12 radnych 

Opinia Komisji jednogłośnie pozytywna 

 

W dalszej części posiedzenia Zastępca Burmistrza Więcborka p. Jacek Masztakowski 

omówił projekt zmian w budżecie Gminy Więcbork na rok 2021. 

Zmiany dotyczyły: 



3 
 

1. Zmiany w planie dochodów i wydatków budżetowych dokonano na podstawie pisma 

Wojewody Kujawsko – Pomorskiego nr WFB.I.3120.3.49.2021 z dnia 04 sierpnia 2021r. 

zwiększającego plan dotacji (§2010) w rozdz. 85219 o kwotę 9.098,00 zł  

z przeznaczeniem na wypłacenie wynagrodzenia za sprawowanie opieki oraz na obsługę 

tego zadania, zgodnie z art. 18 ust. 1 pkt 9 oraz ust. 2 i 3 ustawy o pomocy społecznej.  

W planie finansowym wydatków budżetu zmiany ujęte zostały w §3110 i §4210. 

2. Zmiany w planie dochodów i wydatków budżetowych dokonano na podstawie pisma 

Wojewody Kujawsko-Pomorskiego nr WFB.I.3120.3.49.2021 z dnia 4 sierpnia 2021r. 

zwiększającego plan dotacji (§2010) w rozdz. 85228 o kwotę 26.295,00 zł  

z przeznaczeniem na organizowanie i świadczenie specjalistycznych usług opiekuńczych 

w miejscu zamieszkania dla osób z zaburzeniami psychicznymi. W planie finansowym 

wydatków budżetu zmiany ujęte zostały w §4170 i §4300. 

3. Zmiany w planie dochodów i wydatków budżetowych dokonano na podstawie pisma 

Wojewody Kujawsko-Pomorskiego nr WFB.I.3120.3.49.2021 z dnia 4 sierpnia 2021r. 

zwiększającego plan dotacji (§2010) w rozdz. 85503 o kwotę 222,76 zł z przeznaczeniem 

na realizację zadań związanych z przyznawaniem Karty Dużej Rodziny wynikających  

z ustawy o Karcie Dużej Rodziny. W planie finansowym wydatków budżetu zmiany ujęte 

zostały w §4210. 

4. Zmiany w planie dochodów (§0970) i wydatków (§4010, §4110, §4120, §4210 i §4300) 

budżetowych w rozdz. 85195 o kwotę 13.076,00 zł dokonano w związku z wpływem 

środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID – 19 na pokrycie kosztów organizacji 

telefonicznego punktu zgłoszeń transportowych i informacji o szczepieniach (kwota 

3.076,00 zł) oraz na pokrycie wydatków dotyczących działań promocyjnych, mających na 

celu zwiększenie liczby mieszkańców poddających się szczepieniu przeciwko COVID-19 

(kwota 10.000,00 zł). 

5. Zmiany w planie dochodów (§2020) i wydatków (§4010, §4110, §4120, §4170, §4210  

i §4300) budżetowych w rozdz. 85205 o kwotę 11.347,00 zł dokonano w związku  

z zawarciem z Ministrem Rodziny i Polityki Społecznej w dniu 26 lipca 2021r. 

Porozumienia Nr I/IV/BRT/2021 o wsparcie realizacji zadania publicznego realizowanego 

w ramach Programu Osłonowego „Wspieranie Jednostek Samorządu terytorialnego  

w Tworzeniu Systemu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie” pod tytułem: RAZEM 

MOŻEMY WIĘCEJ”. Łączna wartość zadania wynosi 19.150,00 zł.  

6. Zwiększa się plan dochodów w następujących rozdziałach i paragrafach: 

 - 755601 §0350 o kwotę 8.000,00 zł (wpływy z podatku od działalności gospodarczej  

w formie karty podatkowej), 

 - 75616 §0500 o kwotę 40.000,00 zł (wpływy z podatku od czynności 

cywilnoprawnych), 

 - 75621 §0020 o kwotę 30.000,00 zł (wpływy z podatku dochodowego od osób 

prawnych). 

Powodem zmian jest wykonanie ww. dochodów na poziomie umożliwiającym zwiększenie  

o wskazane kwoty dotychczasowego planu finansowego. 

7. W planie finansowym wydatków w rozdziale 60016 dokonano następujących zmian: 

 - w §4210 zwiększa się plan o kwotę 50.000,00 zł celem zakupu materiałów 

drogowych do bieżącego utrzymania dróg gminnych, 

 - w §4270 zwiększa się plan o kwotę 50.000,00 zł celem wykonania remontu drogi 

020224C relacji Czarmuń - Rościmin, 

 - w §4300 zwiększa się plan o kwotę 20.000,00 zł z przeznaczeniem na sfinansowanie 

usługi wałowania dróg gminnych i załadunku materiałów drogowych, 
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 - w §6050 zmniejsza się plano kwotę 154.000,00 zł w zadaniu pn.: „Budowa dróg 

gminnych wraz z siecią kanalizacji deszczowej- części ulic: Szlaku Bursztynowego od 

km 0+018,81 – do km 0+486,01, Pomorskiej od km 0+388,78 – do km 0+542,48 i L. 

Białego w Więcborku od km 0+000,00 – do km 0+078,34” w związku  

z rozstrzygnięciem przetargu na wykonawcę zadania i uzyskaniem niższej wartości za 

którą zadanie będzie wykonane, 

 - w §6050 zwiększa się plan o kwotę 15.000,00 zł w zadaniu pn.: „Przebudowa 

(modernizacja) drogi gminnej 020215C Górowatki –Klarynowo - Borzyszkowo  

o długości 0,800 km – II ETAP” w związku z trwającą procedurą przetargową na 

wykonawcę zadania będącą na etapie po otwarciu ofert, gdzie najniższa oferta jest 

wyższa od dotychczas zaplanowanych środków. 

8. W rozdziale 60095 zwiększa się plan finansowy wydatków w §4010, §4110 i §4120  

o łączną kwotę 97.000,00 zł w związku z koniecznością utrzymania odpowiedniego 

poziomu zatrudnienia pracowników w ramach prac interwencyjnych niezbędnych do 

wykonania zaplanowanych prac remontowo-brukarskich w Gminie. 

9. Dokonuje się zmian w planie finansowym wydatków w rozdziale 90004 pomiędzy §4170,  

a §4210 o kwotę 10.000,00 zł z przeznaczeniem na sfinansowanie nasadzeń kwiatów  

w mieście Więcbork oraz na zakup paliwa i części do kosiarek. 

Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję. 

Rada Beata Lida odniosła się do pkt. 9 tj. kwoty 10.000,00 zł przeznaczonej na 

sfinansowanie nasadzeń kwiatów. Pytała, czy potrzeba wynika z faktu, że Gmina takich 

środków nie miała zaplanowanych? 

 

Zastępca Burmistrza Więcborka odpowiedział, że takie środki były zaplanowane ale ilość 

tych zakupionych kwiatów, a przede wszystkim znaczny wzrost ceny, który ciężko było 

przewidzieć spowodował konieczność zwiększenia w tym zakresie. Zakładano, że będzie to 

kwota 5.000,00 zł – 6.000,00 zł, a ostatecznie jest to koszt rządu prawie 9.000,00 zł. 

Reasumując, kwota wynika z ilości i wartości zakupionych kwiatów. Przyjęto, że należy 

zainwestować w estetykę terenów zielonych w mieście, a i kwiaty się zmieniały z uwagi na 

ich sezonowość /wiosna/lato/. 

Radny Jacek Kabattek zapytał, o rodzaj nawierzchni drogi, jaki ma być na drodze relacji 

Czarmuń - Rościmin. Uważał, że kwota 50.000,00 zł plus to, co daje na ten cel Nadleśnictwo, 

to spore pieniądze. 

Zastępca Burmistrza Więcborka stwierdził, że za chwilę zasięgnie informacji, co do 

rodzaju materiału drogowego i odpowie na pytanie radnego, natomiast w tych 50.000,00 zł 

mieści się już udział finansowy Nadleśnictwa Runowo Krajeńskie. 

Przewodniczący Komisji zamknął dyskusję i przystąpiono do zaopiniowania projektu 

uchwały 

Obecnych 12 radnych 

Opinia Komisji jednogłośnie pozytywna 
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W sprawach różnych radna Beata Kopta pytała na jakim etapie jest wyjaśnianie sprawy 

dotyczącej ulicy 28 Stycznia w Więcborku. Pojawiła się na niej nowa oznakowana działka  

z tabliczką  informującą o zakazie wstępu na jej teren. Problem polega na tym, aby od strony 

tej ulicy było zapewnione dojście do jeziora i możliwość przejścia wokół. Sprawdzała teren 

na goplanie i wynika z tego, że budynek „rybacki” w ww. lokalizacji stoi częściowo na 

działce Gminy. W związku z tym, czy Gmina poczyniła jakieś działania w kwestii 

wyjaśnienia sprawy z właścicielem tj. PKP. Zgłaszała też konieczność wymiany tabliczek 

informacyjnych z nazwami ulic w mieście i miejscowości Sypniewo. Część z nich jest słabo 

czytelna od strony południowej i należałoby je zastąpić nowymi. 

Zastępca Burmistrza Więcborka potwierdził, że zna sprawę dotyczącą ulicy 28 Stycznia  

i faktem jest, że część działki zagrodzona została przez właściciela. Sprawdzono to,  

i rzeczywiście działka została zagrodzona w części należącej do właściciela. Część działki 

kupionej przez Gminę Więcbork jest mocno zakrzewiona, stąd działania, aby oczyścić teren  

i umożliwić przejazd/przejście. Do końca miesiąca sierpnia, problem powinien zniknąć. Jeżeli 

chodzi o działkę  kolejową, to prawdą jest, że znajdujący się na niej budynek w części 

posadowiony jest na działce gminnej /ogrodzenie i kawałek budynku/. W tej sprawie Gmina 

skierowała pismo do PKP wnioskując o spotkanie i ustalenie dalszych działań. Kwestia 

tabliczek z nazwami ulic została rozeznana już na początku wakacji i częściowa wymiana już 

nastąpiła. Planowany jest objazd całej gminy, aby kompleksowo rozeznać potrzeby i zlecić 

wykonanie potrzebnych tabliczek. 

Radny Kabattek chciał wiedzieć, czy temat wycinki zakrzewień w Zakrzewskiej Osadzie  

w kierunku 12 Apostołów był już przedmiotem ustaleń z Kierownikiem Referatu Rolnictwa 

/…/ UM w Więcborku. 

Zastępca Burmistrza Więcborka stwierdził, że racji trzytygodniowego urlopu 

wypoczynkowego, nie mam wiedzy na ten temat, ale postara się to ustalić i odpowiedzieć 

radnemu. 

Radny Andrzej Wenda zwrócił uwagę, że część przejść dla pieszych jest bardzo słabo 

widoczna w mieście.  

Zastępca Burmistrza Więcborka podał, że z informacji uzyskanej z Zarządu Dróg 

Wojewódzkich wynika, że poziome oznakowania przejść zostaną pomalowane do końca 

sierpnia. 

Na tym posiedzenie zakończono.  

Prot. I. Mrozek 

 

Przewodniczący Komisji 

Rolnictwa /…/ 

 

/-/ Stanisław Piłka 

    


